
 
О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т -   А Л Ф А Т А Р,  О Б Л А С Т    С И Л И С Т Р А 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6,. 086 811 634 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 14 
от 29.09.2012 г. 

 

        Днес 29.09.2012 година от 14.00 часа в в заседателната зала  на Община Алфатар 

се проведе  заседание на Общинския съвет гр. Алфатар.        

        На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: - Г-жа Златка Питакова, 

Живка Великов, Ивелина Миткова,  Марин Пейчинов, Радка Желева , Росица 

Иванова, Хюлия Мехмедалиева, Янка Господинова , Нели Маринова ,Селятин 

Исмаилов и г-н Петър Иванов. 

        От общинска администрация - Алфатар присъстваха: Г-н Петко Добрев – 

зам.кмет на Община Алфатар, „ОА”, Иван Енчев – директор на дирекция „СА” , 

кметове на кметства и кметски наместници ,директори на училища- г-жа Жекова ,г-н 

Маринов и г-жа Любов Тотева. 

             Председателят на общинския съвет – Златка Питакова : уважаеми колеги  и 

гости на основание чл.27 ,ал.2, откривам днешното заседание на Общински съвет . 

         Колеги,имате предварително раздадени материали за днешното заседание, но 

междувременно получихме и други докладни . 

         Правя предложение да влязат в дневния ред следните докладни: 

 

1. Докладна записка относно: Актуализиране на поименния списък на 

служителите от ЦДГ”Щастливо детство”гр.Алфатар    и Кризисен център 

гр.Алфатар ,имащи право на транспортни разходи ,да бъде трета точка от 

дневния ред. 

            2. Докладна записка относно:Създаване но доброволно формирование в Община 

Алфатар за предотвратяване или овладяване на бедствия ,пожари и извънредни 

ситуации и отстраняване на последиците от тях, да бъде точка седма от дневния ред. 

           3.Докладна записка относно: Актуализация поради настъпили промени в 
началото на учебната 2012-2013г.п-намаляване броя на учениците в НУ”Отец 
Паисий” с.Алеково ,да бъде осма точка от дневния ред. 
 

Имате ли други предложения? Няма. 

 

Който е съгласен с така направените  предложения за промяна в дневния ред 
моля да гласува?  
ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

 

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 



Зачитам  новия дневния ред: 

 
Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно „Издаване на Запис на заповед от 
община Алфатар в полза на ДФ „Земеделие”-Разплащателна агенция, 
обезпечаваща авансово плащане по договор 019/313/00089/18.07.2012 г. по 
мярка 313 „Насърчаване на туристическите дейности” от Програма за 
развитие на селските райони за периода 2007-2013 г. /ПРСР/, подкрепена от 
Европейски земеделски фонд за развитие на селските райони /ЕЗФРСР/ за 
проект „Изграждане на посетителски център и постоянна изложба на 
етнографско наследство и природните забележителности на Община 
Алфатар с прилагане на аудио-визуални компютърни технологии” 

Докладва: г-жа Узунска- Кмет на Община Алфатар 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно „Готовността на учебните заведения за 

учебната 2012/2013 година” 

Докладва: г-жа Узунска- Кмет на Община Алфатар 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно:Актуализиране на поименния списък на 

служителите от ЦДГ”Щастливо детство”гр.Алфатар    и Кризисен център 

гр.Алфатар ,имащи право на транспортни разходи. 

Докладва: г-жа Узунска- Кмет на Община Алфатар 

 



ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно „Даване съгласие за извършване на сеч в 

общински гори” 

Докладва: г-жа Узунска- Кмет на Община Алфатар 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно: „Изработване на знаме на Община Алфатар. 

Докладва: г-жа Узунска- Кмет на Община Алфатар 

ТОЧКА ШЕСТА: Приемане „Правилник за отличията на ОбС Алфатар. 

Докладва: г-жа Зл.Питакова-Председател ОбС 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно:Създаване но доброволно формирование в 

Община Алфатар за предотвратяване или овладяване на бедствия ,пожари и 

извънредни ситуации и отстраняване на последиците от тях. 

Докладва: г-жа Узунска- Кмет на Община Алфатар 

ТОЧКА ОСМА:  Докладна записка относно: Актуализация поради настъпили 
промени в началото на учебната 2012-2013г.п-намаляване броя на учениците в 
НУ”Отец Паисий” с.Алеково да бъде осмо точка от дневния ред. 

Докладва: г-н В.Маринов – директор на НУ”Отец Паисий” с.Алеково 

ТОЧКА ДЕВЕТА:Въпроси .Заявления .Изказвания и др. 

-Докладна от Ловно рибарско дружество „Сокол” 

-Заявление от Пенчо Йорданов Тонев 

З.Питакова: колеги  преминаваме към първа точка от дневния ред 

ПЪРВА ТОЧКА: Докладна записка относно „Издаване на Запис на заповед от община 

Алфатар в полза на ДФ „Земеделие”-Разплащателна агенция, обезпечаваща авансово 

плащане по договор 019/313/00089/18.07.2012 г. по мярка 313 „Насърчаване на 

туристическите дейности” от Програма за развитие на селските райони за периода 

2007-2013 г. /ПРСР/, подкрепена от Европейски земеделски фонд за развитие на 

селските райони /ЕЗФРСР/ за проект „Изграждане на посетителски център и 

постоянна изложба на етнографско наследство и природните забележителности на 

Община Алфатар с прилагане на аудио-визуални компютърни технологии” 

Зл.Питакова: давам думата на  председателя на бюджетната комисия г-жа 
Нели Маринова:  

Н.Маринова:Колеги, ще Ви прочета докладната заповед, запознати сте 
предварително с нея, имали въпроси. 

Зл.Питакова:Други въпроси имате ли колеги? Няма. 

 Искам да попитам г-н Добрев, не трябва ли да влезе и в докладната решението 
за общинския дълг отделно. 

П.Добрев:Има образец от фонда и е направен по него. 

Н.Маринова: То е по образец на фонда. 

Я.Господинова:Има разминаване. 



Зл.Питакова:Това е новото решение, за това има разлика. иска ли някой 
думата?.Няма.Тогава  преминаваме към режим на гласуваме. 

На основание: чл. 21, ал. 1, т. 10 и т. 24, и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация; чл. 28 , ал. 2 и 3 от 
Наредба № 32 от 12.09.2008 г., за условията и реда за предоставяне на 
безвъзмездна финансова помощ по мярка 313  „Насърчаване на туристическите 
дейности” от Програмата за развитие на селските райони за периода 2007 – 
2013 г.; чл. 56, параграф 2 на Регламент (ЕО) №1974/2006 на Комисията и 
договор за отпускане на финансова помощ № 19/313/00089 от  18.07.2012 г. по 
мярка 313 за Проект „Изграждане на посетителски център и постоянна 
изложба на етнографско наследство и природните забележителности на 
община Алфатар с прилагане на аудио-визуални компютърни технологии”, 
сключен между Община Алфатар и ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция, 
седалище и адрес на управление гр. София, бул. „Цар Борис III” №136, ЕИК по 
БУЛСТАТ 121100421, идентификационен номер по ДДС № BG121100421, 
представляван от изпълнителния директор Румен Андонов 
Порожанов,предлагам  Общинският съвет да вземе  

 

РЕШИНИЕ  № 111 

 
1.  Упълномощава  кмета  на  общината  Алфатар  да  подпише  Запис  на заповед, без 

протест и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ „Земеделие”   –   

Разплащателна  агенция  в  размер  на  211 532,20лв. (двеста и единадесет хиляди 

петстотин тридесет и два лв. и двадесет ст.) за обезпечаване на 110 % от авансово 

плащане по договор за отпускане на финансова помощ № 19/313/00089  от 18.07.2012  

по  

мярка 313 за Проект „Изграждане на посетителски център и постоянна изложба на 

етнографско наследство и природните забележителности на община Алфатар с 

прилагане на аудио-визуални компютърни технологии” сключен между Община 

Алфатар и ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция. 

2. Възлага на кмета на Община Алфатар да подготви необходимите документи 
за получаване на авансовото плащане по договор № 19/313/00089  и да ги 
представи пред ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция. 
ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9 ,      против – 0  ,         въздържали се – 2 

 

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова възд

ърж

ал 

5. Живка Великова въздър

жал 

11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. СелятинИсмаилов „За”    



Зл.Питакова:Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния 
ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Информация за „Готовността на учебните заведения за учебната 

2012/2013 година” 

Зл.Питакова:Давам думата на директора на ОУ”Христо Ботев” гр.Алфатар г-
жа Янка Жекова. 

Я.Жекова:Училището е готово за новата учебна година. В училище имаме нови 
учители, психолог и ресурсен учител, който по мое мнение трябва да бъде 
логопед. Само 3000 лева бяха гласувани за ремонт на сградата и не стигнаха за 
ремонт на парапетите и инсталацията, успяхме да ремонтираме само 
учителските кабинети частично.Ремонтирахме училищната площадка със 
съдействие и финансиране от ПП „Герб” на стойност 25000 лв.В следващите 
години ще бъдем включени в нови проекти.Кандидатствахме за втори 
компютърен кабинет, но все още няма одобрение. Имаме за съжаление само 118 
деца за новата учебна година и парите от финансиране не са достатъчни. 

Ж.Великова:Училището няма ли земи? 

Я.Жекова:Има, но Общината разполага с тях, а ние не вземаме и реалната 
рента. Земите са 300 декара, които се обработват, а трябва да бъдат 500, но 
нямало излишна земя според служба „Земеделие и гори”Една част от земите се 
стопанисват от фирма „Манекс” а другата от ЗП Костадин Ташев. 

Я.Господинова:Дават ли ви рента или наем.Г-н Енчев колко е наема? Има ли нов, 
или действащ договор към момента. Направете си докладна за промяна на 
условията и я внесете за разглеждане. 

И.Енчев:16 лв.на декар.Има  аренден договор за 5 години,  сега върви 3- тата 
стопанска година от договора. 

Я.Жекова:Признавам си, че и ние имаме малка вина, че не навреме сме си 
потърсили правата.Решението за наема се гласува на сесия на ОбС. 

Зл.Питакова: Г-н Пейчинов имате думата. 

М.Пейчинов:Тази земя с какъв документ за собственост е. 

Я.Жекова:Има предписание на Сметната палата, да са на Община Алфатар. Тя 
чрез Поземлена комисия  ги стопанисва и отдава под наем. 

Р.Желева:Тече старата наредба.Актувани са като Общински земи.Не знам дали 
може  с анекс да се получи по- голяма рента или да им се дадат  пари под 
формата на дарение от арендаторите. 

Зл.Питакова:Колеги, много Ви моля, има дневен ред.Ако няма други въпроси към 
г-жа Жекова, давам думата на г-жа Тотева. 



Л.Тотева: Само с някой допълнения искам да кажа нещата касаещи кухнята в 
с.Алеково и покрива в с.Бистра. В коридора на детската градина в с.Бистра има 
преградна стена която пречи за нормалното функциониране и трябва да се 
премахне.Докладва ли сме на г-жа Узунска за проблема.По сериозен е въпроса за 
кухненския блок в с.Алеково. Бяхме предупредени от Здравната инспекция да се 
направи ремонт на кухненския блок и да стане кухня- майка.Освен вътрешен 
ремонт има решение на Кмета и за закупуване на хладилници. В Алфатар има 
изискване за детската градина от г-н Добрев, да се направи ремонт на 
ел.мрежата. 

Зл.Питакова:Трябва ли още нещо освен нещата в КСС приложена към 
докладната. 

Л.Тотева: Има изискване на Инспекцията по Храните и за складовете, 
прозорците, мивките и още много неща. 

Зл.питакова: Благодаря Ви г-жо Тотева. 

Ж.Великова:Това го знаехте още от лятото, имахте време, а не направихте 
нищо по въпроса.Каква храна се носи сега на децата, от фирма „Крис бор”?! 

Имахте 500 лева от капиталовите разходи за закупуване на 2 конвенторни 
печки и 2 прозорчета.какво ги направихте тези пари? 

Л.Тотева: Има закуски и са раздават по грамаж на всяко дете. Лицензирана 
фирма носи храните. Материално техническата база е на Общината, вие като 
ОбС какво направихте, тези неща да се получат и да съдействате за 
подпомагането на ЦДГ? 

И.Захариев:Искам да попитам какво става с тази работеща кухня.До вчера 
работеше а сега не е годна. Ще загубим работещите и обучени хора. Трябва да се 
обърне внимание на това. 

Зл.Питакова: Г-н Захариев, правихте ли оглед скоро на  кухнята , вижте 
количествено – стойностната сметка  и си кажете мнението? 

Я.Господинова: Много са завишени цените.Да вземем решение, Общината да 
ремонтира кухнята, защото са завишени изискванията от контролиращите 
органи. 

И.Захариев:Може да се ремонтира кухнята, не е толкова зле.Може да се 
ползват хора по програмите ,научени вече и да се спести от труд. 

Л.Тотева:Кухнята е зле.Трябват пари за ремонт, не е правен ремонт от 10 
години. 

П.Добрев: Трябва да изчакаме предписанията от Агенцията по безопасност на 
храните, може да има нови предписания. 

Зл.Питакова: Ще стигнем до решение, когато ни представят предписанието. 

А.Йосифова: Искам и аз да кажа моето мнение.Ние реконструирахме сградата 
на детската градина в с.Бистра за две групи.Децата са ни 38 и може тази 
кухня- майка да я направим в с.Бистра. Имахме ремонт за 20000 лева на шахти  
и др., защо да не се насочи към с.Бистра- кухнята. 



Р.Желева: Хубаво е предложението на Ана, но в с.Алеково базата е хубава и 
може да се пригоди и ремонтира и е желателно да не се остава.С новата КСС 
ще се наложи да намерим тези пари, да променим капиталовите разходи и да 
се направи ремонта.И когато се знае вече точно какво трябва да се направи да 
се направи нова количествено-стойностна сметка. Трябват  много средства за 
Бистра, малко е неизпълнимо. 

Зл.Питакова: Благодаря Ви. Аз поддържам мнението на г-жа Желева и г-н 
Захариев,  да се направи ремонт в с.Алеково. 

Зл.Питакова: Когато дойдат от инспекцията по храните, да отидат  и в 
Бистра за да видят и направят  оценка какво е необходимо  ,после ние  да 
преценим къде  е най –изгодно  да е кухнята-майка . 

А.Йосифова: Ние даваме работа на 6 човека в с.Алеково , 9 деца пътуват за с. 
Алеково. За Алфатар пътуват 21 деца.Да се насочи кухнята – майка  към село с 
прираст. 

Зл.Питакова: След становището на  проверяващите ,  ще обсъждаме  пак. 

С.Сабитов: Колко беше сумата за ремонт на училището. 

Зл.Питакова: Колеги, моля за тишина. 

Р.Петрова: Г-жо Тотева, ще Ви стигне ли бюджета за тази година? 

Л.Тотева: Вие от къде имате тази  информация , че няма да ми стигне 
бюджета. 

Р.Петрова: Аз съм председател на тази комисия и затова съм информирана и 
искам чистосърдечно да помогна с нещо ако трябва. 

Зл.Питакова: Колеги ,много Ви моля за спазване на правилника , защото ще 
отстраня някого от заседанието.Г-жо Господинова не съм В и дала думата. 

Г-жо Тотева много Ви моля, не позволявам такова държание. 

Я.Господинова: Искам думата. Гласувахме средствата и не стигнаха само за 
ФРЗ. Това са задължение от преди  на стария кмет към детската градина. 
Като ще плюем да плюем както трябва. 

Р.Петрова: Въпроса не беше заядлив, ако може да помогнем, имаме ли нужда от 
капиталови разходи. 

Зл.Питакова: Колеги напомням Ви , че имате право по един път да се изказвате 
по точка от дневния ред ,с продължителност три минути . 

Л.Тотева: На всички от ОбС съм разпечатала и предоставила справка по 
бюджетни години и справка за недостига на пари.Има предходен остатък, но ни 
трябват капиталови средства.Мое задължение е да осигурявам и давам 
заплати на моите работници. Друг е въпроса къде са парите за ФРЗ за 2010 
година, и как колектива на ЦДГ по действащия колективен договор не е осъдил 
своя работодател , респективно тогавашния кмет, за тези пари. 

Зл.Питакова: Благодаря.Давам думата на г- Маринов- директор на НУ”Отец 
Паисий” с.Алеково. 



г-н Маринов: Образец 1 е в Инспектората, имаме двама нови човека на работа 
при нас.Очакваме доставка на дърва от сечищата, имаме гориво за сега, имаме 
работници по програмите и ни трябват материали за козметични ремонти 
на сградата на училището. 

Зл.Питакова: Защо сега започвате ремонта,защо на 11.09.2012г. си дадохте 
заявката?Къде бяхте цяло лято? 

г-н Маринов: Говорили сме по този въпрос с г-н Добрев, и г-н Захариев и работим 
по готовността, транспорта е осигурен и имаме медицинска сестра 
назначена.С храната сме зависими от кухнята.Сега сме на кетарингово 
хранене. 

Зл.Питакова: г-н Захариев имате думата. 

И.Захариев: Разполагаме с млади момчета които могат да вземат участие в 
ремонта на сградата и така да не натежи финансово на бюджета на 
училището.Кметството ще помогне с каквото може. 

Зл.Питакова: Иска ли някой  думата? 

Ж.Великова: Какви са приходите от продаденото желязо,г- Маринов , реално 
колко е сумата или са укрити приходи? 

г-н Маринов: Няма нищо укрито. Не е лесно да се събират допълнителни приходи 
за подпомагане на училищната дейност. 

Зл.Питакова: Доста говорихме колеги, решение не може да вземем.Ако трябва 
нещо спешно да реагираме, ще го направим.Г-жо Господинова имате думата. 

Я.Господинова: Да задължим Община Алфатар да  ремонтира кухнята в с. 
Алеково. 

Зл.Питакова: Без предписание за това ,няма да стане,не може да задължим 
кмета на общината , не може  да вземем  решение.  

Има ли други въпроси? Не. Колеги решение не можем да вземем,тъй като това е 
информация и няма предписание за предстоящ ремонт на кухнята в с.Алеково.  
 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА :РЕШЕНИЕ:НЯМА  

 



ТРЕТА ТОЧКА Относно: Докладна записка относно:Актуализиране на поименния 

списък на служителите от ЦДГ”Щастливо детство”гр.Алфатар    и Кризисен 

център гр.Алфатар ,имащи право на транспортни разходи. 

Зл.Питакова: Към 3-та точка имаме актуализиране на поименния списък на 
пътуващите възпитатели от ЦДГ и Кризисен център гр.Алфатар. 

Л.Тотева: Има ли възможност да се внесе корекция по списъка, да не е късно? 

Зл.Питакова: Не е късно, има ли други въпроси.Няма желаещи, зачитам 
основанието и преминаваме към гласуване. 

  На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, ЗДБРБ за 2012 г.и ПМС №367/29.12.2011 
г., предлагам, ОбС –Алфатар да актуализира поименния списък на пътуващите 
специалисти, утвърден в т.10 от Решение №038/10.02.2012 г. на ОбС 
гр.Алфатар  с : 
 

РЕШЕНИЕ № 112 

  1. ЦДГ „Щастливо детство” гр.Алфатар 

Допълнение: 
6.Маргарита Кръстева Николова – детска учителка – Силистра –Алфатар-Силистра 

7. Марияна Недкова Димитрова – датска учителка – Силистра-Алфатар-Силистра 

2.Кризисен център гр.Алфатар 

Допълнение: 
2. Нигяр Али Хатиб – психолог – Силистра-Алфатар-Силистра 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11 ,      против – 0  ,          въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин 

Исмаилов 

„За”    

 

Решението се приема, преминаваме към четвърта точка от дневния ред. 

      ЧЕТВЪРТА ТОЧКА:  Докладна записка относно:  „Даване съгласие за извършване 

на сеч в общински гори” 

Зл.Питакова: Давам думата на г-н Пейчинов. 
М-Пейчинов: На заседанието на комисията се запознах с материала по докладната. 

Не ми хареса начина как е изготвена информацията, избрания лесовъд .Димитър 

Проданов Иванов е лесовъд на две фирми и може да повлияе на търговете след това. 

Този господин може да повлияе и даде предимство с информация на своите фирми. 

Предлагам да отпадне т.3 и т.4, а да остане т. 1 и т.2. Няма прозрачност в 

процедурата. 

Н.Маринова: Оценителя  да е по закона за обществените поръчки. Първо да чуем как е 

избран оценителя 

 П.Добрев: Няма конкурс на оценител, има определен праг за това спрямо големината 

на обекта. Кмета на Общината водещ се от закона е определил оценителя да направи 

това.Според мен не можете да вземете правото на кмета да направи това. 

Зл.Питакова: г-жо Господинова имате думата. 



Я.Господинова: Той , нашия кмет може да избира, не знаех?! Предлагам т.1 да остане, 

и т.2 да бъде избор на лицензиран лесовъд. Съгласна съм с г-н Пейчинов. 

М.Пейчинов: С добиването на тази дървесина се търси и социален ефект, а това се 

губи с тази процедура. 

Н.Маринова: да се разгледа това в комисията. За социален ефект е малко рано да се 

говори, нека да се види първо каква е дървесината и колко ще се добие, и тогава ще 

решим как да се раздаде.Кмета да извърши две процедури. 

Зл.Питакова: Дайте  разяснение г-н Добрев. 

П.Добрев: Така беше решено при заседанието на постоянните комисии, единия 
вид дървесина отговаря за отопление, но това решава ОбС. Точка 3-та  се 
простира до това г-н Проданов да направи оглед и маркировка на дървесината. 
В правомощията на ОбС е. 

Я.Господинова: Няма прозрачност, всичко отначало да се разгледа.Предлагам  
да остане т.1 и в т.2 да се преработи , да бъде „избор на нов лицензиран 
лесовъд”. 

И.Енчев:Тази докладна съм я писал аз. Всичко противоречи на много наредби от 
това което предлагате. Бъдете обективни, уважавам мнението ви. Законно 
съобразно е издържано написаното в докладната.това само е политически 
неиздържано. 

Зл.Питакова: Ние искаме просто яснота. 

И.Енчев: Извинявам се за острия тон. 

Зл.Питакова: Искаме просто подробности за да има прозрачност. 

Р.Желева: Имаме информация за лесоустройствения план за 2013 година. Да 
преминем към процедура на гласуване, а т.4 да се преразгледа. Част от 
дървесината е избутяла и не става за огрев.Да го гласуваме предлагам вече. 

Зл.Питакова: Колеги да преминем към режим на  гласуваме, зачитам 
решението: 

        На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА предлагам Общинският съвет да 
вземе следното: 

РЕШЕНИЕ:№113 

     1.Дава съгласие да бъде извършена сеч в общински гори, съгласно одобрения 
ЛУП 2011-2021 на следните ОТДЕЛИ/ПОДОТДЕЛИ  

А.)ТОПОЛОВИТЕ НАСАЖДЕНИЯ 
№ по 

ред 
отдел 

подотдел 

площ 

(ha) Землище МЕСТНОСТ  

АОС  

№,дата,год 

  1 2 4     

 404 "И" 1,70 ЦАР АСЕН КОКАРДЖА 29/31.01.2011г. 

 404"К" 1,70 ЦАР АСЕН КОКАРДЖА 30/31.01.2011г. 

 404"Л" 2,50 ЦАР АСЕН КОКАРДЖА 30/31.01.2011г. 

 404"М" 2,70 ЦАР АСЕН КОКАРДЖА 30/31.01.2011г. 

 405"К" 6,50 ЧУКОВЕЦ МЕРАЛАР 30/31.01.2011г. 

 405"Л" 2,20 ЧУКОВЕЦ МЕРАЛАР 30/31.01.2011г. 

 405"М" 7,30 ЧУКОВЕЦ КОРУ ЧОБАН 29/31.01.2011г. 



 181 "И" 1,20 АЛФАТАР ВОЙНИШКИ БЛОК 267/06.07.2010г. 

 181 "Л" 1,40 АЛФАТАР НАД ЧЕШМИТЕ 288/27.01.2011г 

 

Б.)АКАЦИЕВИ НАСАЖДЕНИЯ   

 

№ по 

ред отдел 

подотдел 

площ 

(ha) Землище МЕСТНОСТ  

АОС  

№,дата,год 

  1 2 4 6 8 

 272 "Н" 1,10 АЛЕКОВО ГЕЛЕНДЖИКА  67  /26.09.2005г. 

 272"М" 0,40 АЛЕКОВО ЙОВЧАТА  63  /26.09.2005г. 

 274 "В -1" 2,10 АЛЕКОВО АДАТЪРЛЪ 68/26.09.2005г. 

 274 "К-1" 8,50 АЛЕКОВО АДАТЪРЛЪ 65/26.09.2005г. 

 274 "К-1"   АЛЕКОВО АДАТЪРЛЪ  66  /26.09.2005г. 

 
290  "Ш" 0,10 АЛЕКОВО ДО СЕЛОТО  142/26.05.2005г. 

 290 "У", 1,50 АЛЕКОВО КЪРЧЪНЛЪК  64  /26.09.2005г. 

 290"С" 0,70 АЛЕКОВО ДО СЕЛОТО  136/26.05.2005г. 

 

2. Възлага на инж.Димитър Проданов Иванов с лиценз №1655-1/20.09.2011г. 
МЗХ-ИАГ да изготви годишен план на одобрените отдели, маркирани на същите 
за изясняване на реална съществуващата на терена маса (кубатура). 

3. Възлага на инж.Димитър Проданов Иванов с лиценз №1655-1/20.09.2011г. 
МЗХ-ИАГ да изготви документация за всеки един отдел за провеждане на 
процедура за възлагане на сеч и продажба .  

4. Възлага на кмета на Общината да извърши процедура  по  възлагане на 
извършване на сеч от лицензирана фирма и процедура по извършване  на 
продажба на добитата дървесина, съгласно Наредба за условията и реда за 
възлагане изпълнението на дейности в горските територии - държавна и 
общинска собственост и за ползването на дървесина и недървесни горски 
продукти (обн. ДВ. бр.96 от 6 Декември 2011г) 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За”    5 :   , против –2  ,   въздържали се – 4 

1. Златка Питакова въздържал  7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов въздържал 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова въздържал 10. Янка Господинова „против” 

5. Живка Великова „против” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин 

Исмаилов 

въздържал    

 

Решението  не се приема. 
 
Р.Петрова:Колеги, когато друг път има такива докладни, предлагам точките да се 
разглеждат и гласуват поотделно. 
П.Добрев: Стопанисването на лесовъдния фон се определя от лесоустройствения 
план и не може да се променя от ОбС.Това, че се спира сега сечта нищо не означава, 
това е заложено в плана и ще се случи, въпрос на време е.Ще се предостави пак за 
разглеждане от ОбС, така докато мине. 
И.Енчев: Аз още сега мога да ви кажа колко ще е кубатурата. 



М.Пейчинов: Предвидените количества в плана са с доста стари данни и за това 
лесовъда трябва да каже, след оглед и маркиране на обекта ,колко ще е 
количеството добита дървесина. 
Зл.Питакова: Колеги преминаваме към пета точка от дневния ред. 
 

ТОЧКА ПЕТА:Докладна записка относно: „Изработване на знаме на Община 

Алфатар. 
Зл.Питакова: Моля за Вашите  предложения ако има такива.Всички видяхте образеца 

на заседанието на постоянните комисии. Има ли въпроси? Няма.Преминаваме към 

процедура на гласуване.Зачитам решението: 

На основание чл.21 ал.1 т.т. 21 и 23 от ЗМСМА ,предлагам ОбС да вземе следното : 

 

 

РЕШЕНИЕ:№114 

 

1. Одобрява знаме на Община Алфатар. 

2. Знамето на Община Алфатар се изработва като уникат от копринен плат. 
Знамето е правоъгълник, разположен хоризонтално. Разделено е вертикално на 
три еднакви правоъгълника. Двата крайни са в зелен цвят. Средният 
правоъгълник е с бял цвят с избродиран герба на Община Алфатар. Гербът на 
общината е със златист цвят на фон - бордо. 

2.1. Размери; 24 см /40 см,90 см/150см и 129см/215 см. 2.2.Допускат се по 
изключение и други размери на общинското знаме при спазване на 
съотношението широчина към дължина 3:5. 

Цветовете на знамето символизират:  

Белият цвят - миролюбието, трудолюбието и другите добродетели на 
алфатарци; 

Зеленият цвят - връзката между знамената на борците за национално 
освобождение през годините и част от националния ни флаг 

3. Знамето е обшито със златисти ресни. 

4. Дръжката на знамето е цилиндрична, изработена от дърво, която завършва 
в горния край със специален накрайник – пика. Дръжката на знамето образува 
прав ъгъл с правоъгълника на знамето. 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” 11    :   , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин 

Исмаилов 

„За”    

 
Решението се приема, преминаваме към шеста точка от дневния ред. 
 



ШЕСТА ТОЧКА: Приемане „Правилник за отличията на ОбС Алфатар. 

Зл.Питакова: На заседанията на ПК  дебатирахме доста по тази точка.Има ли 
още въпроси? 

Я.Господинова:Предлагам да приемем докладната в този си вид. 

Р.Желева: Предлагам да се актуализира стария правилник за отличията, 
защото е по-разширен и обстоен. Да се включат точки от новия в стария 
правилник и да бъде новия по-разширен.Правилниците са на ОбС. Стария е по 
добър и мисля, че може да работи и сега. 

Зл.Питакова:Благодаря Ви г-жо Желева. Бях на  обучение и попитах лектора за 
приемане на такъв Правилник ,само на  ОбС . Той каза че е много хубаво и няма 
нищо грешно и нередно. 

М.Пейчинов: Става дума, че в стария правилник става въпрос само за 
гр.Алфатар а не за Община Алфатар. 

Н.Маринова:Може би е важна изборната процедура, да се включи част от 
стария правилник при избора на нов правилник. Да се включи в новия правилник 
предлагам:”Летопис на Община Алфатар” и „Изборни процедури”. 

Р.Желева: Искам да направя предложение. Комисията да огледа и прецени и да 
съчетае двата правилника в един.Да се изгради временна комисия да разгледа и 
изготви новия правилник. 

Зл.Питакова: Ще гласуваме  направените предложения.Колеги, да гласуваме на 
г-жа Маринова предложенията, раздел 4 и 5 от стария правилник да се 
вмъкнат в новия. 
 

Гласуване „За”-  10    :  Против -   0     : въздържали се- 1 
1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева въздържал 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин 

Исмаилов 

„За”    

 

Предложението се приема. 
 

П.Иванов: Трябва да се гласува всичко. 

Зл.Питакова: Сега ще гласуваме предложението на г-жа Желева. Актуализиране на 

стария правилник и избор на комисия. 

 Г-жа Желева: оттеглям направените предложения . Общината ще работи по стария 

правилник. 

П.Добрев:Това на ОбС ли е само правилника? 

Р.Желева: Можеше да се допълни само стария, но след като преценихте така. 

Зл.Питакова: Имам  съображения,  г-жо Желева. Колеги , да гласуваме 
предложението за нов правилник. 
Преминаваме към режим на гласуване, зачитам предложението. 



        На основание чл.21,ал.1,т.23 и ал.2 от ЗМСМА  , и във връзка с чл.26 ал.2 и 
чл.28 ал.1 от ЗНА ,  предлагам ОбС  да  приемане Правилник за отличията на 
Общински съвет  Алфатар с : 

 
РЕШЕНИЕ:№115 

Гласуване „За”-  10    :  Против -   0     : въздържали се- 1 
1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева въздържал 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин 

Исмаилов 

„За”    

Предложението се приема. 

СЕДМА ТОЧКА: Докладна записка относно:Създаване но доброволно формирование в 

Община Алфатар за предотвратяване или овладяване на бедствия ,пожари и 

извънредни ситуации и отстраняване на последиците от тях. 

Зл.Питакова: Колеги преминаваме към 7-ма  точка от дневния ред, за овладяване 
на бедствия, пожари и извънредни ситуации. В последния момент я 
получихме.Имате думата г-н Добрев. 
 

П.Добрев: Докладната е във връзка с Закона за бедствия и аварии и трябва да се 

отразят тези неща и по повод на това е внесена докладната, просто технически 

формално го правим да запознаем ОбС с това. 

С.Сабитов: Преди време гласувахме същата докладна заповед, има ли промяна сега? 

П.Добрев: Има. Променени са бройките, парите който се дават са за облекло и 

издръжка на хората. 

Зл.Питакова: Иска ли някой думата.Г-жо Жекова. 

С.Жекова: Отряда ще бъде сформиран наново. Спрямо населението се променят и 

бройката на хората в отряда. 

Р.Желева: От 10 са останали 5 човека. 

Зл.Питакова: Стана седянка колеги.Г-н Добрев, след като се сформира отряда да 
бъдем информирани кой ще са хората в този отряд ? Да знаем кого да търсим 
при бедствие. 

М.Пейчинов: Има логика в това което каза г-жа Питакова, защото при нужда 
да знаем кои са хората. Имаше един случай на запален пчелин и човека не 
знаеше към кого да се обърне. 

Зл.Питакова: Други въпроси колеги.Няма. Преминаваме към режим на 
гласуване. Зачитам решението :                

На основание чл.21,ал.1,т.19 от ЗМСМА във връзка счл.41 от Закона за защита 
при бедствия и чл.4 от Наредба за реда за създаване и организиране на 
дейността на доброволните формирования за предотвратяване или 
овладяване на бедствия ,пожари и извънредни ситуации и отстраняване на 

последиците от тях , предлагам Общински съвет да вземе следното решение: 
 

 

РЕШЕНИЕ:№116 



1.Отменя решение 115 по протокол №16 от 20.12.2008г. на Общински съвет –
Алфатар. 

2.Създава доброволните формирования в община Алфатар за предотвратяване 
или овладяване на бедствия ,пожари и извънредни ситуации и отстраняване на 
последиците от тях в състав от 5 души. 

3.Възлага на кмета на общината дейности по регистриране на доброволното 
формирование ,подбор на доброволци и сключване на договори с тях, подготовка 
и обучение , съгласно стандартите за издръжка ,определени с Решение 
№327/25.04.2012г. на Министерския съвет. 
 
ГЛАСУВАНЕ: „За” 11    :   , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин 

Исмаилов 

„За”    

 
Решението се приема. 
 
 
 
 
 
 
 



ОСМА ТОЧКА: Докладна записка относно: Актуализация поради настъпили 
промени в началото на учебната 2012-2013г.п-намаляване броя на учениците в 
НУ”Отец Паисий” с.Алеково да бъде осма точка от дневния ред. 

Зл.Питакова: Докладната е за маломерните паралелки в с.Алеково. 

С.Жекова: В предходно заседание е взето решение. Променяте ли го  с тази нова 
докладна. 

Р.Петрова: Променяме. 

Зл.Петакова: Имам забележка, г-н Маринов навреме да внасяте докладните. 

С.Жекова: Погледнете старото решение .Г-н Маринов  оформете технически 
докладната. 

Зл.Питакова: За това  върнах докладната, за да види решението г-н Маринов. 

Р.Петрова: Да се оформи технически. 

Зл.Питакова: Колеги, ако няма други въпроси , моля да преминем в режим 
гласуване?  

На основание чл.21, ал.1, т.23  от ЗМСМА,чл.11,ал.1,т.2, и ал.2 и чл.11а от Наредба 
№7 от 29.12.2000г. на МОМН за определяне броя на учениците и децата в 
паралелките и групите на училищата и ДГ и обсл. звена  и във връзка с решение 
на ОбС –Алфатар №102/27.07.2012г.  ,предлагам  Общински съвет да приеме :  

РЕШЕНИЕ № 117 

Изменя т.1 от решение №102 /27.07.2012г. както следва: 

 Било:НУ”Отец Паисий” 3 паралелки ,37 ученика. 

 Става: НУ”Отец Паисий” 3 паралелки ,28 ученика. 

 

Било:Маломерни паралелки 2, първи клас – 11ученика, втори клас – 13 ученика. 

Става:Самостоятелни маломерни паралелки 2, първи клас – 10 ученика ,  втори 

клас – 8 ученика. 

 

Било: Слети паралелки 3-4 клас 8+5= 13 ученика. 

Става:Слята паралелка 3-4 клас 5+5= 10 ученика. 

 

2.Задължава кмета на Община Алфатар да отправи мотивирано искане до 

Началника на РИО Силистра за разрешение за съществуване на самостоятелните 

маломерни паралелки. 
  

ГЛАСУВАНЕ: „За” 11    :   , против – 0  ,   въздържали се – 0 

 

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин 

Исмаилов 

„За”    

 



Решението се приема. 
 

ДЕВЕТА ТОЧКА: Въпроси .Заявления .Изказвания и др. 
Зл.Питакова:Колеги на заседанията на постоянните комисии обстойно коментирахме 
докладната на г-н Миткин. Г-жа Узунска прочете чл.115 от ППЗЛОД  ,от който е видно ,че 
трябва да има сключен договор между общината и Ловно рибарско сдружение за ловен 
туризъм, а такъв няма.Аз ще отговоря на г-н Миткин , че Кмета на Общината няма да има 
нищо против , ако се сключи такъв договор. 
На г-н Пенчо Йорданов Тонев също ще отговоря писмено . Той не притежава 
удостоверение за регистрация на животновъден обект- видно е още от заявлението му. 
 
 
Поради изчерпване на дневния ред ,Председателя на ОбС закри днешното заседание в  

16,30ч. 

29.09.2012г.                                                ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС:   ……………………. 

Гр.Алфатар                                                                                      /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

Протоколист: ………….. 

               п/ Свилен Инджон/ 


